



## Protokoll

Styrelsemöte i Granuddens Hamnförening  
Söndagen den 11 Oktober 2015, kl. 18-21, Jollestugan Granudden.

### Närvarande:

Bengt Jonsson

Siw Ahlfort

Björn Näsman

Per-Erik Nilsson

Kent Petterson

Jan Thelin

Roger Stridfelt

Lars Näsman

Lennart Kjellberg

### **Pkt 1: Mötets öppnande**

Bengt Jonsson förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkommen.  
Till att föra protokoll utsågs Roger Stridfelt

### **Pkt 2: Föregående protokoll**

Föregående protokoll 20150823 läggs till handlingarna.

### **Pkt 3: Ekonomi, drift och investeringar**

- Nuvarande kassa ca 280' kr.
- Drift och inventeringar se punkt 5.
- Höstfakturorna utskickade

### **Pkt 4: Rapport från verksamheten**

- Flyttning av brygga 2 misslyckades. Lars Näsman kollar varför.
- Inga nya platser utanför bef. uppställningsplatser utföres
- Hantering av permanenta båttäckningar vid ägarbyte se ordningsföreskrifter punkt 2
- Reviderade ordningsföreskrifter ok att lägga ut på hemsidan.

### **Pkt 5: Kvartalsfrågor enligt säsongsplaneringen**

- Arbetsdagar 20150530 och 20151003 utförda
- Reparation lyftplats: utföres som medlemsarbete våren 2016
- Vågbrytaren: Byta ut 1st trasig kätting Björn Näsman/Filmдықaren
- Belysning vid grinden: Beställs av J.Thelin utföres innan 20160501
- Muddring: beställs av Anders Nilsson, beställning och anvisningar JanThelin. Utföres på löpande räkning.
- Rep. brygga 4 utföres i höst som eget arbete. P-E Nilsson och Björn Näsman

- Gamla dokument: Jonas Sandberg har kontaktat gamla sekreteraren för att hitta gamla protokoll e.t.c.
- Båthusföreningarna: Bengt Jonsson har mailat föreningarna och begärt svar och synpunkter innan vårat årsmöte.  
Styrelsens förslag att alla ska vara medlemmar i hamnföreningen ska inte medföra nya medlemmar extrakostnader, däremot vaktplikt (1 kortvakt/2-3 år) och föreningsarbete (1 gång/år)
- Nytt avgiftssystem: Alla styrelsemedlemmar får ett Exceldokument mailat till sig där alla kan prova utfallen med olika depositionsnivåer och olika årsavgifter. Förslaget till årsmötet diskuteras vid nästa styrelsemöte.
- Säsongsavslutning: missade vakter till kassörerna för debitering.

**Pkt 6: Långsiktiga föreningsfrågor**

- Jan Thelin föreslår en ny organisation med en arbetschef som organiserar det praktiska arbetet med arbetsgruppen, och en hamnkaptan som sköter kontakterna mot medlemmarna.  
Diskuteras vid nästa styrelsemöte

**Pkt 7: Avstämning av verksamhetsbeskrivningen**

-

**Pkt 8: Miljörapport**

Inget att rapportera.

**Pkt 9: Samverkansfrågor med andra föreningar**

Inget att rapportera.

**Pkt 10: Övriga frågor**

- Alla i styrelsen har fått en övningsversion av nya Bassystemet, så sätt igång och prova. Synpunkter och frågor tar vi upp på nästa styrelsemöte. Planen är att få igång systemet i skarpt läge till årsskiftet.
- **Valberedningen kallas till nästa styrelsemöte**

**Pkt 11: Nästa möte**

29 november kl 18 00 Midgårdsvägen

AUmöte 23 november kl 19 00 hemma hos Bengt



Roger Stridfelt



Bengt Jonsson, ordförande.